



服裝起辦服務
Proto Sample Making Service
(SVC35-06-2012-AT)

目的

為推動本澳文化創意產業的發展，鼓勵更多有志成為時裝設計師的人士投身時裝行業，本中心設立“服裝起辦服務”；藉著為時裝設計及有需要人士製作服裝樣辦，讓本澳時裝設計人士將設計的款式、創作意念具體地轉化成服裝產品，加速創立及發展其個人時裝事業。

服務對象

有志成為時裝設計師的人士、文創人士。

服務收費

樣辦使用物料：梭織	
服裝類別(一般款式)	基本收費*
恤衫	澳門幣 400 元
西褲	澳門幣 400 元
連衣裙	澳門幣 700 元
外套	澳門幣 900 元
其他類別	面議
*註：價格只供參考。費用將因應服裝的款式、設計、製作難度而調整。	

申請方法

填妥服務申請表，連同服裝設計圖、生產圖(標明詳細尺寸)及製作材料，送交至成衣技術匯點。

服務期及收取樣辦

一般情況下，樣辦可於本部與客戶雙方確認後十五個工作天完成，但因應樣辦款式，服務期會有所不同；實際交辦日期需商議決定。客戶在收取樣辦時，中心將退還設計圖、生產圖及剩餘材料。客戶須即時檢查完成之樣辦，如有問題應即時提出，否則日後亦不能有任何爭議。

服務時間

星期一至五	09:00~13:00、14:30~17:30
星期六、日及公眾假期	休息

版權

所有由客戶提供的設計相關資料均會被保密。

備註

- (1) 此服務只適合用於製作服裝樣辦用途，並不適用於量化生產。
- (2) 若客戶送交之製作材料需特別處理，必須在遞交申請時向本中心說明；否則在製作過程中的任何損壞，中心無須負上任何責任。
- (3) 製作過程中，若由中心錯失而導致材料損壞，中心將退還製作費用之 50%作賠償。
- (4) 服務條款的解釋權歸本中心所有。

如欲查詢服務詳情，歡迎致電(+853) 88980701 與談小姐聯絡

總辦事處
成衣技術匯點
數碼匯點

澳門上海街 175 號中華總商會大廈六樓
澳門漁翁街海洋工業中心第二期十樓
澳門馬統領街廠商會大廈三樓
網址: <http://www.cpttm.org.mo>

Tel : (853) 28781313 Fax : (853)28788233
Tel : (853) 88980701 Fax : (853)28312079
Tel : (853) 88980601 Fax : (853)28373085
電子郵件: cpttm@cpttm.org.mo

(Updated on Jul 20, 2016)





服裝起辦服務
Proto Sample Making Service
(SVC35-06-2012-AT)

Objective: In order to support the development of local creative industry and to engage people who aim to be a fashion designer, the House of Apparel Technology of Macau Productivity and Technology Transfer Center (CPTTM-HAT) has set up “Proto Sample Making Service”. The objective of this service is to facilitate and motivate local fashion designers and individuals to transfer their ideas into fashion products, enhancing them to set up and develop their career in the industry.

Target User: People who aim to become fashion designer and personnel related to the creative industry.

Service Charges:

Material: Woven fabric	
Garment Types (Basic style)	Basic fee*
Shirt	MOP\$400
Pant	MOP\$400
Dress	MOP\$700
Jacket	MOP\$900
Other types	Discuss personally
*Remark: Fee for reference only, might adjust according to the style, design and difficulties of making technique.	

Application: Submit the following to CPTTM-HAT:

- Filled application form
- Illustration of the design
- Production/Technical drawing of the design (with measurements and detail descriptions) and
- Appropriate quantity of material and trimmings

Delivery and Collection: In general, sample will be ready in 15 working days after confirmation; however, this will varies according to the style of the sample. Actual delivery will negotiate case by case. Together with the finished sample, CPTTM will return the illustration, production/technical drawing and the remaining material. The finished sample is required to quality check on-site during pick-up time and inform our staff immediately for any defects.

Service:

Monday to Friday	09:00~13:00、14:30~17:30
Saturday, Sunday and public holiday	Close

Copyright: For the benefit of our service users, all the designs are kept in confidential.

Remark:

- (1) This service is designed for proto sample making; it is not designed for mass production.
- (2) If service users have special requirement on the material, he/she must explain when submitting the application form; otherwise, CPTTM will not take any responsibility for any damage.
- (3) If CPTTM got any damage on the materials during the proto sample making process. CPTTM will return 50% of making fee for indemnification.
- (4) CPTTM reserves the final interpretation right to the service terms.

📞 **For enquiry about our service, please contact Ms. Tam at: (+853) 8898 0701** 📞

(Updated on Jul 20, 2016)

總辦事處
 成衣技術匯點
 數碼匯點

澳門上海街 175 號中華總商會大廈六樓
 澳門漁翁街海洋工業中心第二期十樓
 澳門馬統領街廠商會大廈三樓
 網址: <http://www.cpttm.org.mo>

Tel : (853) 28781313 Fax : (853)28788233
 Tel : (853) 88980701 Fax : (853)28312079
 Tel : (853) 88980601 Fax : (853)28373085
 電子郵件: cpttm@cpttm.org.mo

